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Александар Вулин, министар и лидер Покрета социјалиста, за „Ало!” говори о смени свог
државног секретара Александра Јаблановића, каже да напад Веље Илића на министра
Златибора Лончара неће срушити Владу и најављује најпрљавију кампању за
предстојеће председничке изборе.

  

  

Ваш државни секретар Јаблановић поднео је оставку због злоупотребе службеног
аутомобила. Како коментаришете тај случај?

  

- Имам 14.500 запослених, више хиљада возила. Зар стварно мислите да сада у овом
тренутку знам за свако возило где се налази и ко је у њему? Не знам. Да ли мислите да
било који други министар или директор јавног или приватног предузећа зна? Не зна.
Оно што је важно јесте да сам оног секунда када сам добио информацију да се десило
нешто што није у складу са правилником и законима реаговао, и то врло строго. Важно је
да грађани знају да у возилу није било дроге.

  

Реаговало је и Министарство унутрашњих послова, они су такође демантовали да је
дрога била у аутомобилу.

  

- Желим да се захвалим МУП-у зато што одлично раде свој посао. Зар ви стварно
мислите да у неком другом режиму министар не би позвао колегу и рекао: „Види, имаш
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такав и такав проблем, склони га.“ Небојша Стефановић је мој пријатељ, дружимо се
дуги низ година, приватно и породично. Није ме позвао, не треба да ме позове. Закон
мора да буде исти за све.

  

Ових дана је у центру медијске пажње министар здравља Златибор Лончар, има ли
кризе у Влади?

  

- Нема кризе у Влади, али има код оних који би да руше Владу. Напади на Лончара,
Стефановића, мене и напади на Вучића, посебно на његову породицу, замењују
политику.

  

Велимир Илић је жестоко реаговао зато што није добио функцију. Како то
коментаришете?

  

- Када вам се политика сведе на то да нисте добили функцију или да треба да добијете
функцију, онда од те политике нема ништа. На тај начин сте бирачима рекли да вама
није ни до политике, ни до државе, вама је до функције.

  

Колико се таквим људима може веровати?

  

- Очигледно не може. Надам се да ће Вучић, када једнога дана будемо ишли на
парламентарне изборе, извући поуке и да ће наша коалиција бити одређенија према
онима који су њен део. Ни ја, ни Илић не бисмо били у парламенту да нисмо били на
листи коју је водио Вучић. Ако за то нисмо захвални, хајде да лепо вратимо мандате.

  

Премијер Вучић је најавио да ће се дешавати напади, афере. Шта нас чека до
избора?

  

- Интензивирање напада, посебно на њега и његову породицу, али и на све нас који се
доживљавамо као неко ко му је близак. Њихова фасцинација Вучићем је толика да се
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сви кандидују за његово место. Они се сви кандидују да буду Вучић! Премијер је знао да
ће Јеремић бити председнички кандидат, али је рекао да ће му дати подршку у
кандидатури за генсека УН ако може да помогне Србији на било који начин. Ми смо
платили његову кандидатуру, сви наши амбасадори су трчали по свету и убеђивали да
се гласа за Јеремића.

  

Омбудсман Саша Јанковић би 1. фебруара могао да поднесе оставку на то место,
да ли је то требао да уради раније?

  

- Закон о заштитнику грађана у члану 10а јасно каже: „Заштитник грађана и његов
заменик не смеју да дају политичке изјаве.“ То је ствар поштовања закона, не можете то
да радите.

  

Зашто није смењен?

  

- Не знам, то је очигледно доказ да у овој земљи не функционише све како треба.

  

Да ли бисте поново гласали за Томислава Николића?

  

- Бих, посебно ако се договоримо. Сматрам да треба да имамо заједничког кандидата и
да одлуку треба да донесу два најодговорнија човека, ту мислим на Вучића и Николића,
и да, гласао бих за њега.

  

Да ли би кандидат владајуће коалиције могао да изгуби уколико будемо имали
други круг избора?

  

- Ујединили би се сви против владајуће коалиције и дали би све од себе да нас победе.
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Премијер Вучић је најавио да ће се повући ако кандидат владајуће коалиције
изгуби на председничким изборима, како то коментаришете?

  

- Знам да би он то урадио, али ја му сада кажем да он то никад не би требало да уради.
Ако он није на том листићу, он не може да преузме одговорност за друге. Он предуго
преузима одговорност за друге.

  

Да ли би он повлачењем са чела Владе изневерио вољу грађана који су му дали
поверење пре само годину дана?

  

- Наравно да би то било против воље грађана, али свакако да би Влада у којој би била
постојећа коалиција, а да на другој страни имамо Јанковића, Јеремића или било ког
другог, веома тешко функционисала.

  

Да ли ћемо имати ванредне парламентарне изборе?

  

- Не видим проблем у томе, зашто да немамо парламентарне изборе.

  

Вук Јеремић је преко друштвених мрежа честитао Доналду Трампу преузимање
функције председника САД. Интересантно је да је тон четитке био такав да је
деловало као да ју је упутио актуелни шеф државе. Како то коментаришете?

  

- Када Трампу честитате као председник земље који нисте, ви лоше говорите о својој
земљи. Смејете се својој земљи.

  

Министарка Зорана Михајловић је јавно апеловала на премијера Вучића да се
кандидује на председничким изборима. Да ли сте му ви некада рекли да се
кандидује?
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- Рекао сам му: „Ако се кандидујеш, победићеш“, али исто тако сматрам да је Томислав
Николић одличан кандидат и да са Вучићевом подршком може да победи на овим
изборима.

  

Да ли очекујете нападе на Вучића, неке који би можда пољуљали његов углед међу
бирачима?

  

- Не могу да му пољуљају углед, али могу да му нанесу пуно бола и људске патње. Сви
ми понекад у животу, када се суочимо са гомилом мржње, лажи, извртања, помилујемо
своју децу по глави и запитамо се вреди ли све ово, има ли смисла. Вучић има велику
децу, његовом Данилу и Милици сваки дан стигне нека лаж. Имамо један живот, вреди
ли да га проведемо у грчевитој борби да се нешто промени? Вучић и ја смо рекли: „Има.“

  

Када смо код премијерове породице, Веља Илић је рекао да Андреј Вучић кадрира.
Да ли премијеров брат кадрира у ПС-у?

  

- Ма не кадрира, као што не кадрира ни у СНС-у. Када Велимир Илић коментарише, могу
и ја. Боље би било да Андреј кадрира у СНС-у. Када би били избори у СНС-у, Андреј би
победио, јер је сигурно један од најпопуларнијих чланова СНС-а.

  

(Ало)
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